

New records of buellioid (Caliciaceae, Ascomycota) and *Rinodina* lichens (Physciaceae, Ascomycota) from the Caribbean and Ecuador

Pieter P. G. VAN DEN BOOM & John A. ELIX

Abstract: VAN DEN BOOM, P. P. G. & ELIX, J. A. 2022. New records of buellioid (Caliciaceae, Ascomycota) and *Rinodina* lichens (Physciaceae, Ascomycota) from the Caribbean and Ecuador. – *Herzogia* 35: 630–635.

We report 18 species in the genera *Amandinea*, *Buellia*, *Orcularia* and *Rinodina*, recorded from several areas in the Neotropics, including Bonaire, Curaçao and Saint Lucia in the Caribbean and Ecuador from continental South America. The new combination *Amandinea yaucoensis* (Vain.) Elix & van den Boom is proposed.

Zusammenfassung: VAN DEN BOOM, P. P. G. & ELIX, J. A. 2022. Neunachweise von buellioiden Flechten (Caliciaceae, Ascomycota) und *Rinodina*-Arten (Physciaceae, Ascomycota) aus der Karibik und Ecuador. – *Herzogia* 35: 630–635.

Wir berichten über 18 Arten der Gattungen *Amandinea*, *Buellia*, *Orcularia* und *Rinodina*, die aus mehreren Gebieten in den Neotropen erfasst wurden, darunter Bonaire, Curaçao und St. Lucia in der Karibik und Ecuador aus dem kontinentalen Südamerika. Die neue Kombination *Amandinea yaucoensis* (Vain.) Elix & van den Boom wird vorgeschlagen.

Keywords: Biodiversity, lichenized Ascomycota, Caliciaceae, Physciaceae, taxonomy.